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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2021/22:46 Skatt på begagnad elektronik

Den kemikalieskatt på elektronik som regeringen infört har visat sig vara rent 
kontraproduktiv vad gäller miljö- och klimatpåverkan. Detta på grund av att 
den slår hårt mot begagnad elektronik. I vissa fall har skatten till och med 
rapporterats överstiga värdet på den begagnade varan, vilket gör den i princip 
omöjlig att sälja, något som bland annat Dagens industri har rapporterat om. 
Detta blir extra märkligt då dessa varor ofta redan har beskattats initialt.

Återbruk och att förlänga produkters livscykel är en viktig pusselbit i resan mot 
ett mer hållbart samhälle. Därför är det mycket märkligt att regeringen infört en 
skatt som direkt motverkar återbruk och höjer priset på begagnade varor.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Ämnar ministern se över kemikalieskatten så att den inte motverkar återbruk 
och försäljning av begagnad elektronik?

………………………………………

Helena Bouveng (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-12
Besvaras senast
2021-10-26


